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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  4 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 23/2018 
Caràcter: ordinari 
Data: 19 de desembre de 2018 
Horari: 19.00 a 20.35 h 
Lloc: Centre Cívic de la Concòrdia 
 
 
Assistents 
 
Ramon Vidal López, president 
Juan Pedro Solano Rodríguez, vocal d’Unitat pel Canvi 
Anfós Espínola del Amo, vocal de l’Associació Unió Veïnal de Can Llong i Castellarnau 
Montserrat Porta Montfort, vocal de l’Associació d’Activitats Veïns de la Concòrdia 
Enrique Pérez Sanz, vocal de l’AV de Nous Barris Oest – Can Llong 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats de gent gran 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Vicenta Campillo Pardo, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Manuel Blanco Sánchez, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Maria José Bustos Casado, representant de CiU (5%) 
Eva Vives Abellà, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Joan Berlanga Sarraseca, tinent d’alcalde, regidor d’Educació i de Sostenibilitat 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Ahmed Msiad, vocal de les entitats culturals 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen la seva absència: 
 
Joaquín Domínguez Luque, vocal de Ciutadans 
Rafael López García, vocal de la Crida per Sabadell 
Emili Masoliver Puig, vocal d’ERC 
Juan Moreno González, vocal de l’AV de Can Rull 
Cristian García Vargas, vocal de les entitats culturals 
Miguel Ortiz Alvarez, vocal de les entitats esportives 
Sergi Asensio Baño, vocal de les entitats juvenils 
Agustín Lorca González del Peral, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Enrique Martínez Fernández, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Encarnació Ramos Sánchez, vocal del CAP Can Rull  
Eva Prat Vila, representant del PP (5%) 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. El Pla de l’equitat i l’èxit educatiu. 
3. La tarifa del servei de l’aigua. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 

 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del Reglament 
Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, el president, el Sr. Ramon 
Vidal, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Ramon Vidal comunica que a petició del Sr. Rafael López s’esmena l’acta de la sessió 
informativa del 6 de novembre, recollint la seva intervenció referent al compliment de la 
normativa de fumar en les terrasses dels bars i restaurants i afegint el següent paràgraf: 
 
El Sr. Rafael López exposa que la normativa catalana del tabac no es compleix ja que està 
prohibit fumar si es tanquen més de dos parets. Proposa controlar el compliment de la 
normativa de fumar en les terrasses dels bars i restaurants. Considera que l’ordenança de 
terrasses s’ha de donar a conèixer i col·locar-la de forma visible a les terrasses en benefici 
de la salut de la població. 
 
Atès que no hi ha cap altra esmena, les actes de les sessions 21/2018 de 12 de setembre i 
22/2018 de 6 de novembre queden aprovades. En espera del ponent dels punts 2 i 3 
s’acorda avançar el punt 4 d’informació dels Consells Sectorials. 
 
 

4. Informació dels consell sectorials 
 
El Sr. Anfós Espínola dona compte del Consell de Salut del dia 12 de desembre de 2018 
destacant l’Informe de Salut dels Infants de Sabadell. Explica que va demanar la nova 
distribució del CAP Can Llong ja que segons la llei per cada àrea bàsica de salut (ABS) hi ha 
un CAP, però a Can Llong faran un CAP excepcional, va demanar com fa l’excepcionalitat la 
Generalitat i encara no té resposta. Aquesta distribució implica que hi haurà un únic equip de 
control i que no es podran incrementar els serveis, la qual cosa té incidència si hi ha 
problemes econòmics. Planteja la problemàtica de la dissociació de responsables entre l’ICS 
i el Taulí. Exposa que la redistribució de les ABS de Can Rull i Can Llong es va fer pública al 
juliol i considera que l’Ajuntament hauria d’haver fet al·legacions importants ja que el barri de 
Can Llong queda partit per la meitat atès que el tall es fa pel carrer Sarajevo. 
 
(19:15 Arriben el Sr. Joan Berlanga i la Sra. Maria José Bustos) 
 
El Sr. Ramon Vidal respon que si hi ha més preguntes que les faci arribar i les respondran. 
Explica que a Sabadell hi ha dos proveïdors: el Parc Taulí i l’ICS, que Can Rull agafarà Can 
Llong ja que els equips de metges es distribueixen normalment en dos o tres llocs, per 
exemple EAP Centre-Gràcia–Merinals i tots treballen sota les directrius del CATSALUT. 
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Respecte la distribució es fa per un carrer i està basat en la distribució de la població de 
referència, quan estigui fet el CAP es tornarà a mirar i si cal es modificarà. Finalitza dient que 
si es vol es pot fer un consell de districte especial sobre el tema. 
 
 

2. El Pla de l’equitat i l’èxit educatiu 
 
El Sr. Joan Berlanga s’excusa pel retard i entrega un quadernet que recull les principals 
accions del Servei d’Educació del període 2015-2018. Exposa que les necessitats de les 
escoles són diferents i s’han incrementat i redistribuït els recursos. Dels 12.819.058 € del 
2015 s’ha passat als 15.077.593 € del 2018, incrementant un 10% les beques en llibres, un 
11% les ajudes a esplais i destinant més diners a les AMPES de les zones més vulnerables. 
Destaca que no s’ha perdut cap línia, que la ràtio ha passat de 24 a 22,6 i que un bon 
indicador és que incrementa l’escola pública. Com a novetat ressalta que a la Concòrdia hi 
ha prevista una Escola Bressol, actualment s’està fent l’estudi funcional i falta concretar-ne la 
ubicació. Respecte els barris de Can Rull i Cifuentes destaca la bona valoració de les 
Escoles i l’Institut. Explica que el barri que més preocupa és Can Llong per la manca 
d’equipaments i que es treballa intensament el tema: actualment s‘han licitat el CAP i l’Escola 
Virolet i de l’Institut s’està redactant la licitació. La previsió segons la Generalitat és que 
l’escola podria estar al 21-22 i l’Institut un any més tard. 
 
A continuació explica les actuacions fetes: la millora de la mobilitat a les escoles Andreu 
Castells i Virolet; la introducció de professorat de reforç d’anglès a l’Institut Ferran 
Casablancas; l’obertura dels patis de les escoles amb monitor a l’Escola Andreu Castells; la 
Fira de la Formació Professional; el foment del treball per projectes, ressalta l’ajuda atorgada 
a l’Escola Font Rosella per millorar la metodologia; la inversió en estalvi energètic i en 
reducció de consums aconseguint un estalvi d’un 10% en aigua i llum i la introducció d’una 
tècnica a les escoles pels nens i nenes amb necessitats educatives especials a les zones 
que ho requereixen. Finalment detalla la inversió econòmica del Districte 4: l’Escola Bressol 
CEIF Andreu Castells amb un finançament de 167.654,40 €, les escoles d’infantil i primària 
924.850,79 € i les de secundària 26.957,00 €. 
 
La Sra. Vicenta Campillo pregunta si hi ha actuacions previstes a l’Escola Pau Casals ja que 
a la cantonada amb Atlanta els cotxes que aparquen sobre la vorera l’han fet malbé i 
pregunta si el reforç d’anglès és per ESO o per Batxillerat. 
 
El Sr. Joan Berlanga respon que no però que hi ha una projecte de millora del camí escolar i 
entorns del Construint Ciutat 2018. Respecte el reforç respon que el poden posar on 
considerin convenient. 
 
La Sra. Maria José Bustos pregunta on anirà l’Escola Virolet. 
 
El Sr. Joan Berlanga respon que en el mateix lloc però a la zona on ara hi ha el pati. Destaca 
que malgrat les condicions els mestres i professionals són exemplars tant a l’escola Virolet, 
que és la més demanada del barri, com a l’Institut i que tenen una bona valoració familiar. 
 
 

3. La tarifa del servei d’aigua 
 

El Sr. Joan Berlanga amb el suport d’una presentació PowerPoint explica que el 90% d’aigua 
de Sabadell ve de les Aigües del Ter-Llobregat, que la companyia subministradora és 
CASSA i que a Sabadell la despesa és de 34 milions de litres al dia, uns 12,2 milions de m3 
anuals. El 75 % del consum és domèstic i la resta és de Comerç, Indústria i Administració. El 
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preu actual de l’aigua és d’1,297 €/m3 i està per sota de la mitjana de les ciutats de l’entorn. 
Mostra la distribució dels dipòsits d’aigua i el mapa de la xarxa de clavegueram, col·lectors i 
depuradores. Explica que l’Ajuntament de Sabadell presta el servei obligatori d’abastament 
d’aigües i de depuració d’aigües residuals a traves de CASSA que és una societat mercantil 
de capital mixt: 20% públic i 80% privat.  
 
Respecte el pressupost exposa que les despeses de gestió de l’aigua es cobreixen amb la 
tarifa i són 17,7 milions d’euros. S’han fet millores en la xarxa i aprovat el Pla director de 
millores de la xarxa d’aigua potable pels propers 15 anys amb un pressupost de 59.4 milions 
d’euros. Destaca el fons de solidaritat que permet ajudar les famílies amb vulnerabilitat 
econòmica i les campanyes de sensibilització d’estalvi d’aigua. Actualment s’està treballant 
per tal d’adequar els trams al consum i millorar l’eficiència. 
 
El Sr. Carlos Corcuera, del públic assistent, pregunta com es farà amb les persones que no 
estan empadronades i no hi viuen. També demana que es planifiquin les obres ja que s’obre 
una rasa pel gas, després per la llum i així successivament. 
 
El Sr. Joan Berlanga explica que és una feina important a fer amb el Padró i que de moment 
s’ha fet un treball conceptual a nivell tècnic. Respecte les rases respon que ho va demanar la 
companyia i ara ja s’està fent. 
 
La Sra. Elena Marcelo opina que al Complex Alexandra hi ha una despesa considerable ja 
que les aixetes no són de pressió. 
 
El Sr. Joan Berlanga explica que s’han fet molts canvis en equipaments en llums i en 
polsadors a pressió i pren nota d’aquest cas concret. 
 

4.  
5. Comunicacions 
 

El Sr. Ramon Vidal comunica que s’ha enviat el calendari previst dels consells del 2019. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
La Sra. Montserrat Porta exposa que el veïnat del Passeig Fleming es queixa de la mala 
il·luminació del barri ja que de nit no s’hi veu. 
 
 

En no haver-hi més intervencions el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada    Vist i plau 

El president 
 


